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COMPANY
CULTURE

恒久致远，旭日东升

Honesty / 诚信
以真诚之心，行信义之事。
Practice good faith with a sincere heart.

Self-confidence / 自信
发现自我 , 悦纳自我 . 追求成功。
Discover ourselves, accept ourselves, and pursue success.

Harmony / 和谐
各尽其能，各得其所而又和谐相处的环境。
A harmonious environment in which everyone does his own job and plays his proper role.

Innovation / 创新
自我批判，自我意识的发展，自我创新与成长。
Self-criticism and the development of self-awareness, as well as self innovation and growth.

公司理念 / Company Philosophy

Persistence makes far-reaching results, like the red sun rising from the east.

公司文化







车间和厂区

WORKSHOP
AND FACTORY
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从客户角度审视公司的产品设计和生产经营
过程，识别各种增值活动和浪费，生产客户
需求的有性价比的产品；并采用 JIT、一件流、
防错、快速转产等方法生产，将所有的呆置
视为浪费，对库存、生产资金占用、厂房利

用率、管理成本等进行不断优化，提高总体
资金使用效率；同时按客户的需求投入和产
出，使客户能精确的在需要的时间得到需要
的产品。以满足客户需求为基础，不断地对
各环节持续改善。

整顿
科学布局 取用快捷
REORGANIZATION
Scientific layout Convenient access

Inspecting the product design and the 

process of production and management 

from a customer perspective, so as to 

identify a variety of value-added activities 

and waste and produce cost-effective 

products to satisfy the needs of customers; 

with JIT, one-piece flow, hang-up prevention, 

rapid production change, HENGXU regards 

all idleness as a waste, constantly optimizing 

inventory, occupation of production fund, 

plant utilization, management cost, 

improving the overall efficiency of fund use; 

at the same time，HENGXU makes the 

input and output according to the need of 

customers, providing customers with the 

needed products precisely. On the basis of 

customer’s need, HENGXU continuously 

improves each link.
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加工设备（伺服电机配件）

PROCESSING EQUIPMENT  
(SERVOMOTOR ACCESSORIES)

加工设备（铝型材）

PROCESSING EQUIPMENT 
(ALUMINUM PROFILE)
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清净环境 贯彻到底

清洁CLEAN
Carry through the cleaning of environment

品质源于标准，品质源于聚焦，对于安全
与品质的态度，更是恒旭的企业首先所在。

"Quality is the result of standard and 

focus". The attitude for safety and 

quality is the essence of HENGXU.

防微杜渐 警钟长鸣

安全SAFETY
Check erroneous ideas at the outset   
Alarm bells ringing
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产品类别
(Product category) 

主要品种
(Leading variety)

主要用途
(Main application)

板材
(plates)

铝箔坯料、装饰坯料、制罐坯料薄板、中板、
厚板、普通板
(Sheet, plate, plate, the common plate) 

航空航天、交通运输、电器仪表、装潢、日用消费品
(Aerospace, transportation, electrical instrumentation, packaging, 
daily consumer goods) 

带材
(strip)

铝塑带、铝箔坯料、装饰坯料、制罐坯料
(Lu: su electrodes in the tape, aluminum foil, 
decorative billet, can the blank) 

建筑、装饰、印刷
(Construction, decoration, printing)

箔材
(foil)

双零箔、单零箔、厚箔 
(Double zero foil, single zero foil, foil thick)

电器、食用包装、医用包装 
(Electrical appliances, food packaging, medical packaging)

管材
(tubular product)

薄管、厚管、特种管材
(Thin tube, thick tube, special pipe) 

航空航天、交通运输、电工、机械制造、医疗器械
(Aerospace, transportation, electrical, machinery manufacturing, 
medical equipment) 

棒材
(bar)

直径 5mm 以上
(More than 5 mm in diameter)

航空航天、交通运输、电力、机械制造 
(Aerospace, transportation, electric power, machinery manufacturing)

型材
(proximate matter)

工业型材、建筑型材
(Industrial profiles, construction profiles)

航空航天、交通运输、电力、建筑 
(Aerospace, transportation, electric power, building)

其它
(other)

模锻件、线材、铝粉、铝膏等
(Die forgings, wire, aluminum powder, 
aluminum paste, etc)

航空航天、交通运输、电工、铆焊、喷绘 
(Aerospace, transportation, electrician, maohan, spray)

　　我公司可以生产的材料牌号 6063, 6060, 6005, 6061, 6082, 3003, 6463, 5052, 2014, 2011,7075, 5052 等，广泛应用于建筑、装饰、工业、航空、船舶、车辆、
电子、机械，光伏、民用家具等行业。产品具有重量轻、硬塑性适中、表面光洁、均匀、氧化膜致密、强度高、耐磨、耐蚀、色泽美观、装配性能好等特点。
产品的化学成分，氧化膜厚度等严格按高于国际的内控标准组织生产，产品符合 GB/T5237-93 的要求，并达到了日本 JIS 标准的水平。

　　Our company can produce the material grades 6063, 6060, 6005, 6061, 6082, 3003, 6463, 5052, 2014, 2011707, 5052, etc., are widely used in building, decoration, 

industry, aviation, ships, vehicles, electronics, machinery, counter, civil furniture, etc.Products with light weight, hard plastic is moderate, smooth surface, uniform, oxidation 

film density, high strength, wear resistance, anticorrosion, colour and lustre is beautiful, good assembly performance.The chemical composition of the product, the thickness 

of oxide film and so on strictly according to the above international internal control standards organization of production, the product conforms to the requirements of GB/

T5237-93, and achieved the level of Japanese JIS standard.

合金牌号 /ALLOY 6063(%) 6063A(%) 6061(%)

硅 Silicon　　　Si 0.20-0.60 0.30-0.60 0.40-0.80

铁 Iron　　　　Fe 0.35 0.15-0.35 0.7

铜 Copper　　    Cu 0.1 0.1 0.15-0.40

锰 Magnesium　Mn 0.1 0.15 0.15

镁 Magnesium　Mg 0.45-0.90 0.60-0.90 0.80-1.20

铬 Chromium　  Cr 0.1 0.05 0.04-0.35

锌 Zinc　　　　Zn 0.1 0.15 0.25

钛 Titanium　　 Ti 0.1 0.1 0.15

其他单个 Others(each) 0.05 0.05 0.05

其他全部 Others(total) 0.15 0.15 0.15

铝 Aluminium　  Al 余量 Remainder 余量 Remainder 余量 Remainder

级别
阳极氧化膜 漆膜 复合膜

平均膜厚 μm 局部膜厚 μm 局部膜厚 μm 局部膜厚 μm

A ≥10 ≥8 ≥12 ≥21

B ≥10 ≥8 ≥7 ≥16

P（象牙白彩色电泳） ≥6 ≥15 ≥21

注：电泳涂漆型材均按 B 级供货，也可按客户要求供应其他级别型材

级别（Class） 最小平均膜厚度（Min-averg film thickness） 最小局部膜厚度（Min-part film thickness）

AA10 10 8

AA15 15 12

AA20 20 16

AA25 25

注：氧化膜厚度一般按 AA10 级供货，也可按客户要求的膜厚生产。（The anodized of goods is generally supplied in grade AA10 or is controlled according to client's request）

合金牌号 
Alloy

状态 
State

拉伸实验（Tensile strength test) 硬度实验（Hardness test)

抗拉强度
Tensile strength 

δb Mpa

规定非比例伸长应力
N o n - p r o p o r t i o n a l 

Stretching Stress

伸长率 
Stretching rate

实样厚度 
Pattern thicknes 维氏 韦氏

（δ P0.2Mpa） （δ%） mm HV HW

不小于（No less than)(≥)

6061
T4 180 110 16 - - -

T6 265 245 8 - - -

6063
T5 160 110 8 0.8 58 8

T6 205 180 8 - - -

6063A

T5
200 160 5

0.8 65 10
190 150 5

T6
230 190 5

_
220 180 4

产品类别 PRODUCT CATEGORY

铝型材化学成分  General Chemical Composition of Alloy

电泳涂漆表面处理  Electrophoresis paint surface treatment

铝型材表面处理  Surface Treatment

铝型材室温力学性能  Mechanical Properties of Sections under Room Temperature
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铝型材最大挤压尺寸及生产工艺 

THE MAXIMUM EXTRUSION 
SIZE AND PRODUCTION 
PROCESS OF 
ALUMINUM PROFILE
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我们一直
致力于做好

伺服电机配件
We are committed to making the best 
SERVOMOTOR ACCESSORIES



伺服电机

SERVOMOTOR

伺服电机介绍
INTRODUCTION

Ultract HX 系列交流永磁同步伺服电机作为一种先进的高性能伺服电机，
可满足于自动化工业过程运动控制的广泛需要，特别适用于直接驱动的应
用场合。
Ultract HX 系列交流永磁同步伺服电机具有较高的转矩 / 体积比和功率 /
体积比，该系列电机配有光学或感应编码器，作为电机标准反馈装置，
该编码器能够提供 800 万点 / 转的绝对位置编码，因此在电机极低速情
况下仍具有最好的平稳性，或可选择多圈绝对值编码器，该型编码器具有
Endat 接口和电子铭牌。基于以上特点，就可以克服机械传动装置诸多限
制，使众多的应用场合完全采用直接驱动技术。
Ultract HX 系列交流永磁同步伺服电机从最小的 3 号基座到最大的 18 号
基座，共 6 个系列，3 号基座电机启动转矩为 2NM， 适用于法兰尺寸为
75mm 的机壳，用于微小定位及小型零件安装场合，可替代直流和步进
电机，13 号基座的大电机，功率 200KW，转矩可达到 700NM，适用于
在持续不断的生产线上直接或分布式驱动的场合，以克服长距离传输链的
连续动力消耗。标准为 220/240Vac 或 380/460Vac。10 和 13 号基座电
机输入电压为 380/440Vac。同时有自然冷却、风冷和水冷的选择，具有
转动惯量低、精度高和响应快等特点。适用于在持续不断的生产线上直接
或分布驱动的场合，以克服长距离传输链的连续动力消耗。

As a kind of advanced and high performance servomotor, Ultract HX series AC 
permanent magnet synchronous servomotor can satisfy the extensive need of 
industrial automation and process control, especially suitable for the application 
scenarios of direct drive.
Ultract HX series AC permanent magnet synchronous servomotor has high torque/
volume ratio and power/volume ratio and is equipped with optical or inductive 
encoder. As a standard feedback device of servomotor, this encoder can provide 
the absolute position encoding of 8 million points per turn. Therefore, it has the 
best stability with extremely low speed of servomotor. Or you can choose multi-ring 
absolute encoder with Endat interface and electronic nameplate. Based on above 
characteristics, it can overcome the limitations of mechanical driving device and make 
numerous application scenarios completely adopt direct drive technology.
There are 6 Ultract HX series AC permanent magnet synchronous servomotor from 
the smallest No.3 base to the largest No.18 base, a total of six series. The pull-in 
torque of No.3 base servomotor is 2NM, suitable for chassis with the flange dimension 
of 75mm, used for minimal localization and the installation of small parts, and able to 
replace DC and stepping motor; the large servomotor of No.13 base, with the power 
of 200KW and the maximum torque of 700NM, suitable for direct and distributed 
driving on the continuous production line, so as to overcome the continuous power 
consumption of long distance transmission link. The standards are 220/240Vac or 
380/460Vac. The input voltage of No.10 and No.13 base servomotor is 380/440Vac. At 
the same time, there are the choices of natural cooling, forced air cooling and water 
cooling. With the features of low rotational inertia, high accuracy and fast response, 
etc, suitable for direct and distributed driving on the continuous production line, so as 
to overcome the continuous power consumption of long distance transmission link.

THE ROTOR

The stamped steel uses silicon steel sheet of high performance and low loss, 

carrying out the simulating analysis of mechanical strength through finite 

element method; 

Minimize the inertia of rotor with premise of enough mechanical stiffness and 

mechanical strength; 

The rotor magnet uses NdFeB permanent magnet material of high performance 

to form sine wave air-gap field; 

The shaft uses bond burying processing method, and meet the requirements of 

optical axis and bond axis at the same time;

THE STATOR

The stamped steel uses silicon steel sheet of high performance and low loss;

The level of magnet wire insulation is C while the level of integral insulation is F;

The shell uses high-strength aluminum shell, and the shell and air shaft 

are optimized through finite element temperature field analysis, with large 

temperature gradient and good heat dissipation effect;

AS A WHOLE

Reasonable structure, and high power density;

Very small rotor inertia, and very fast response;

Rare earth permanent magnetic material of ultra high intrinsic coercive force 

and strong anti-demagnetization capability;

Constant torque output within locked-rotor and rated speed range;

Special asymmetric design of magnetic circuit makes the pulsation small of 

torque at low speed;

High balance quality, high speed smooth operation, low noise, and small 

vibration;

Omniseal and high protection class contour structure design;

转子
　　冲片采用高性能低损耗矽钢片，通过有限元方法进行机械强度的模拟分析，　
　　在保证提供足够的机械刚度和机械强度，使转子的惯量达到最小；
　　转子磁钢采用高性能钕铁硼永磁材料形成正弦波汽隙磁场；
　　山轴采用埋键加工方法，同时满足光轴和键轴的要求；
定子
　　冲片采用高性能低损耗矽钢片；
　　漆包线绝缘等级 C 级，整体绝缘 F 级；
　　外壳使用高强度的铝型材外壳，外形和风道经过有限元温度场分析最后优化   
       确定，温度梯度大，散热效果好；
整体
　　结构合理，功率密度高；
　　转子惯量非常小，响应速度非常快；
　　超高内禀矫顽力稀土永磁材料，抗去磁能力强；
　　在堵转和额定转速范围内可恒转矩输出；
　　特殊的不对称磁路设计，使得低速转矩脉动小；
　　平衡精度高、高速运行平稳、噪声低、振动小；
　　全密封或高防护等级外形结构设计；

伺服电机技术特点

TECHNICAL
FEATURES OF SERVOMOTOR
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销售网络

SALES 
NETWORK

全球销售服务网络，战略性布局占据行业制高点

凭借先进的技术、卓越的品质、诚信共赢的战略合作方针，依

托布局完善的国内市场，放眼世界，以战略性的眼光，建立起

遍及全球的营销服务网络，给世界各地的客户以强有力的服务

与支持。

The global sales services network and
strategic layout have occupied the
commanding height of the industry.
With advanced technology, excellent quality, integrity and win-win 

strategic cooperation policy, based on the domestic market with 

perfect layout, the company has the whole world in view, and has 

established a global sales services network, which provides the 

customers around the world with good service and strong support.

Now the customers of Hengxu Aluminum are all over the country, with nearly 

30 offices in China, and its products are exported to more than 20 countries 

and regions including the United States, Germany, Canada, Japan and so 

on, enjoying high reputation in the world. Hengxu Aluminum has occupied 

the commanding height of the industry with strategic layout and perfect sales 

services network.

现恒旭铝业客户遍布全国各地，在国内拥有近 30 个办事处，产品出口至美国、

德国、加拿大、日本等 20 多个国家和地区，在全球享有极高的声誉。恒旭

铝业以战略性的布局、完善的销售服务网络占据着行业的制高点。
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